

Generations of Grace:

The following lesson was taught in children's church this Sunday, **October 16, 2022**

MESSAGE: Israel rejects God's provisions

PASSAGE: Numbers 11:1-12:16

PRINCIPLE: God punishes those who do not trust in Him.

ASK YOUR CHILD:

What did the Israelites do in Numbers 11:1? What did God do when He heard the Israelites' grumbling? Did the Israelites and those with them have any reason to complain about food? What did God give the people because of their complaining about not having meat? What did Aaron and Miriam do in Numbers 12:1? How did God describe Moses? What did Moses do when he saw that Miriam had been afflicted with leprosy? What was God's answer to Moses' prayer?

APPLY: Talk about why the sin of grumbling is so offensive to God. Talk about what it means to complain and what God thinks about complainers. Identify different ways your family has complained in the last week and talk about ways you can keep from complaining in the future.

以下是 2022 年 10 月 16 日兒童崇拜 Generations of Grace 的課題:

信息: 以色列拒絕神的供應

經文: 民數記 11:1-12:16

中心思想: 神懲罰那些不依靠祂的人。

問你的子女: 在民數記 11:1 中以色列人做了什麼? 當神聽到以色列人的抱怨時, 祂做了什麼? 以色列人和他們身邊的人有什麼理由抱怨食物嗎? 因為以色列人抱怨沒有肉吃, 神給了他們什麼? 在民數記 12:1 中亞倫和米利暗做了什麼? 神是如何描述摩西的? 當摩西看到米利暗得了麻風病, 他做了什麼? 神對摩西禱告的回答是什麼?

應用: 談談為什麼抱怨的罪是如此嚴重的冒犯神。談論抱怨意味著什麼, 以及神對抱怨者的看法。找出你的家人在上週抱怨的不同方式, 並討論你將來可以如何避免抱怨。